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VERSLAG VAN DE RAAD VAN BEHEER D.D 30/01/2023 

 

Aanwezig: Frederik, Annie, Luc, José, Daisy, Piet, John 

Verontschuldigd:  

Afwezig:  

Agenda: 

1. Goedkeuring vorig verslag 
 
Verslag wordt goedgekeurd. 

 
 

2. Cultuurdienst: personeel, werking 
 
Marieke gaat vanaf 1/02 een andere uitdaging aan.  
De vacature voor deskundige cultuur is opengesteld. Inschrijven kan tot 10/02.Voor de 
opvolging van de cultuurtaken zal dit tijdelijk opgevangen worden door Eva, Lien en Dante. 
 
Lien Moerman zal verder de cultuurraad opvolgen tot er een vervanger gevonden is. Lien is 
te bereiken via lien.moerman@wielsbeke.be. 

 
 

3. Algemene vergadering (13 maart): agenda (workshop,…) 
 

Algemene vergadering op maandag 13/03. Workshop omtrent vrijwilligerswerking staat 
gepland op maandag 13/02. Het is een workshop van 1,5u die gegeven wordt door 
VrijwilligerswerkWerkt. Hopelijk is er voldoende respons van de verenigingen. 
 
Geen andere punten meer op de agenda van de AV aangezien de avond al voldoende gevuld 
zal zijn. Misschien kan er vooraf wel een aankondiging zijn van het programma van de 
cultuurraad (bv. reclame voor de cultuurreis, cultuurprogramma, koffieconcerten, vragen aan 
verenigingen om hun programma vooraf nog even te delen). 
 

4. Cultuurreis: datum en locatie 
 

Datum: zaterdag 10 juni 
 
Mogelijkheden: 
- Belfiuscollectie (kan enkel op zaterdag). Evt in combinatie met Matongéwijk. Kostprijs 

voor gidsbeurt? 
Unieke collectie te bezoeken aangezien dit maar om de 2 à 3 jaar kan. 



Belfiuscollectie in namiddag, daarna Matongéwijk bezoeken (begint pas te leven ‘s 
avonds). Namiddagprogramma met etentje in de Matongéwijk. Unieke belevenis die je 
vermoedelijk enkel in groep bezoekt. 
Misschien nog bekijken waar na bezoek aan Belfiuscollectie iets kan gedronken worden. 
Planning voor uur van vertrek zal nog even moeten bekeken worden. Vermoedelijk om 
13u. Luc zal nog verder informeren voor de Belfiuscollectie en houdt ons op de hoogte. 
 
Mogelijke organisaties voor gidsbeurt Matongéwijk: BrukselBinnenstebuiten of  
Visit Brussels. 

 
- Mogelijke bezoeken voor toekomstige cultuurreizen: Cultuur dicht bij huis? Europees 

cartoonmuseum (Kruishoutem): tot eind juni is er tentoonstelling met rondleiding incl. 
drankje, Hyppo War, Deinze (Museum van de Leiestreek, Raveel), SONS, Van Severen en 
Verriest in Wakken, Texture Kortrijk, Museum Guldensporenslag in Kortrijk, B-Part. 
Provinciaal museum in Luik (met een walkman hoe evolutie van Wallonië is, visie 
Wallonië op ‘splitsing van België’). 

 
 

5. 11-juliviering: spreker 
 

De 11-juliviering gaat door op vrijdag 7 juli. 
 
Karel Verhoeven is niet beschikbaar. Andere voorstellen: 
 
Geert Bourgeois (voorzitter UGent) is enige tijd geleden gekomen, Jan Jambon (minder goede 
spreker), Zuhal Demir, Sander Loones, Nicole Demoor, Petra De Sutter, Jeremie Van 
Eeckhoute, Stijn Baert (prof), Bart Van Loo (zal duur zijn), Hendrik Vos (interessante spreker, 
schreef een boek over europa), Hendrik Callewier (prof KUL, schreef boek over 
guldensporenslag ‘Bourgogne aan de Leie’), Wouter Verschelde (schreef boek de 
doodgravers van de wetstraat), Rik Van Cauwelaert (nog niet zo lang geleden), Frans Destoop 
(over André Demedts, enkel goed voor thema Demedts), Bruno De Wever  
 
1/ Hendrik Callewier: Piet informeert verder 
2/ Stijn Baert 
 
Oproep voor de Juliaan Claerhoutprijs wordt gelanceerd met uitnodiging voor de algemene 
vergadering. De oproep wordt de avond van de AV ook nog even herhaald. 
 
 

 
 

6. Historische graven 
 

Er ontstond wat beroering rond het aflopen van concessies op de begraafplaatsen. De 
gemeente heeft op dit moment nog geen inventaris van beschermde graven. Half februari 
staat een vergadering gepland voor de opmaak van de lijst van graven die beschermd 
moeten worden.  
 
De opmaak van een dergelijke lijst is geen gemakkelijk vraagstuk aangezien rekening moet 
gehouden worden met ‘eeuwigdurende concessies’, oude, maar vergeten graven, concessies 
van 50 jaar, nieuwe concessies of grote plaatsen,… Vraag is daarbij ook of het om een 
belangrijk persoon of een architecturaal waardevol graf gaat. 



Decreet 26_2 van 2004: in het decreet staat dat de graven die op de lijst staan moeten 
onderhouden worden door de gemeente. Hierbij opnieuw de vraag ‘wat is onderhoud?’. 
Wanneer een graf totaal vernield is, moet het dan volledig gerenoveerd worden? 
 
Vraag is wat een oplijsting als gevolg heeft. Het is niet per se omdat een graf op een lijst 
staat, het daarom ook meteen beschermd en een eeuwigdurende concessie is. 
 
Hoe gaan andere gemeenten/steden hiermee om? Bv Campo Santo Gent 
 
Wordt na intern overleg teruggekoppeld naar cultuurraad. Heemkring kan evt. ook betrokken 
worden. 
 

 
7. Varia 

 
Bedanking Maria Ostyn voor haar jarenlange inzet voor de cultuurraad en het onvoorziene 
einde van haar engagement. Misschien kan er iets voorzien worden vanuit de cultuurraad? 
 
Bespreking van historisch waardevolle gebouwen in de gemeenten en hun toekomst. 
 
Vraag omtrent budget voorzien voor E-inclusie:  
- Midwest heeft een 7-tal proeftuinen bepaald: 

o Digihulp door vrijwilliger digihelpers 
o Digihulp door partnerorganisaties 
o Digitale Gezondheidsvaardigheden 
o Digitale geletterdheid 
o Digipunt in de gemeente 
o Outreachend werken 
o Digitale oefenkansen 

- De verschillende proeftuinen werden reeds intern besproken, maar vermoedelijk zal 
ingezet worden op ‘digitale geletterdheid’ en een ‘digipunt’ in de bibliotheek. Iedere 
proeftuin wordt in een beperkt aantal Midwestgemeenten opgestart. Beslissing is 
afhankelijk van Midwest. 

- Aanvulling vanuit de cultuurraad: in verschillende gemeenten wordt het digipunt al 
bemand door vrijwilligers.  

 
Is er al meer geweten over de oorkonde voor ‘De Ware Vrienden’? Sven weet hier meer over. 
Marieke vraagt dit na. Ferm kan dit vermoedelijk ook aanvragen. Piet bezorgt de info over 
hoe dit aangevraagd moet worden aan Annie. 
 
Zorgzaam Wielsbeke. Piet gaf zich op als aanspreekpunt, maar kreeg nog geen concrete 
informatie. Vermoedelijk door de langdurige afwezigheid betrokken diensten. Dit wordt 
binnenkort opnieuw opgepikt tijdens het overleg in februari. 
 
Trage Wegen: wat zal er gebeuren met kaart die werd opgemaakt? Op basis van de inventaris 
zal bekeken worden welke trage wegen moeten aangepakt worden. Er is budget voorzien 
voor herstel van een aantal trage wegen. Zou fijn zijn als hieromtrent ook communicatie 
komt naar de vrijwilligers. 
 
 
 

Volgende vergadering: maandag 13 maart om 19u30 in bibox 


